

Title (en)
THEMATIC GEOGRAPHICAL BOARD GAME APPARATUS.

Title (de)
GEOGRAPHISCHES BRETTSPIEL.

Title (fr)
APPAREIL DE TABLE DE JEU GEOGRAPHIQUE A THEME.

Publication
EP 0054055 A1 19820623 (EN)

Application
EP 81901872 A 19810612

Priority
US 15922280 A 19800613

Abstract (en)
[origin: WO8103622A1] A game apparatus including at least one game board (Fig. 1) depicting at least one map (1) of at least one country. The map (1) bears indicia defining a number of spaces (2) which correspond to points of interest. The map also bears indicia defining a path connecting the spaces (2), the path comprising a number of squares (3), which number is proportional to the actual distance between the spaces as represented by the map (1). Chance means, cards (6), playing pieces (14) and script are also provided in a booklike binder (11).

Abstract (fr)
Un appareil de jeu comprend au moins une table de jeu (fig. 1) illustrant au moins une carte (1) d'au moins un pays. La carte (1) porte des indices definissant un nombre d'espaces (2) qui correspondent a des points d'interet. La carte porte aussi des indices definissant une voie reliant les espaces (2), la voie comprenant plusieurs carres (3) dont le nombre est proportionnel a la distance reelle entre les espaces representes par la carte (1). Des moyens de hasard, des cartes (6), des pieces de jeu (14) et un manuscrit sont assemblees sous la forme d'un livre relie (11).

IPC 1-7
A63F 3/04

IPC 8 full level
A63F 3/00 (2006.01); **A63F 3/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63F 3/00088 (2013.01); **A63F 3/0434** (2013.01); **A63F 3/00006** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8103622 A1 19811224; EP 0054055 A1 19820623

DOCDB simple family (application)
US 8100794 W 19810612; EP 81901872 A 19810612